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1. Research Question (Word limit: 100 words)
1. 研究问题 （100字以内）

2. Motivation 
(Why you pick this topic; why is it interesting and important; how it relates with your work; how would society benefit from the findings. Word limit: 500 words)
2. 动机
（为什么选择这个问题；为什么这个议题有趣和重要；议题与您的工作相关性；研究结果如何让社会收益。500字以内）

3. What others have been done in this area？ (Not compulsory)
3. 其他人在此领域做出了哪些成绩 ？（选答问题）

4. How do you plan to conduct the research？
(Evaluate the feasibility; any data or resources can be accessed, etc. Word limit: 400 words)
4. 您打算如何进行研究？
（评估可行性；可以访问的数据或者资源等。400字以内）

5. Who are the faculties you would like to choose as your potential supervisor? You may indicate more multiple names. The list of SBIZ faculties can be found here: https://www.suss.edu.sg/about-suss/faculty-and-staff (Not compulsory)
您希望选择哪些老师作为您潜在的导师？您可以列出多个姓名。商学院老师名单可在此处找到：https://www.suss.edu.sg/about-suss/faculty-and-staff （选答问题）
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